
Zápis ze setkání RADY RODIČŮ ze dne 14.prosince 2016

Přítomni:  p. Kajnar (1.A)
   pí. Bucková (1.B)

                  pí. Svobodová (2.tř.)
                  pí. Matějková (4.tř.)

   pí. Bravencová (5.tř.)
   pí. Petráková (6.tř.)
   pí. Zelená (7.tř.)
   pí. Nosková (8.tř.)

                  pí. Zemanová (9.tř.)
Omluveni: pí. Blechová (3.tř.)
Přizvána: Mgr. Ilona Vránková – ředitelka školy

Zahájení RR v 16.30 hod.

1. Byli přivítáni a představeni noví členové RR z prvních tříd.
2. Vyjádření připomínek od všech zástupců tříd ohledně vyučování a jiné problematiky v daných třídách.
3. Zástupci prvních tříd poděkovali za pedagogické vedení, vstřícné a ochotné vstoupení dětem do 

školního procesu. 
4. Poděkování bylo také směřováno velmi milému přístupu k nejmenším dětem v družině. Kladl se také 

důraz na oboustrannou komunikaci mezi rodičem a pedagogickým personálem v družině.
5. Členové RR žádali o sjednocení pravidel v zadávání domácích úkolů na Bakalářích, v přístupu učitelů ke 

komunikaci touto cestou.
6. RR žádala včasné informování rodičů v případě nečekaných událostí ve třídách. Rozebírala se nutnost 

provedení srovnávacích testů z ČJ, M ve 4. ročníku. Hledalo se společné řešení, jak podpořit děti 
v doučení a upevnění látky ze 3. ročníku. Také jak postupovat, aby se situace v budoucnu na škole již 
neopakovala.

7. Byl pozitivně hodnocen přístup ped. pracovníků nižšího stupně v přípravě na přechod na vyšší stupeň.
8. Hovořilo se o nově nastaveném bodovém hodnocení žáků vyššího stupně. Nacházely se klady i zápory 

vzhledem k určitému osobnímu individualismu dětí. Kladná motivace byla shledána u RR jako nezbytná
součást školního vzdělávání.

9. Bylo dotazováno, jakou formou postupují ped. pracovníci v oblasti prevence psychopatologických jevů.
Byl připomenut preventivní program program a možnost komunikace s ped.pracovníkem, který je pro 
tuto oblast určen.

10. Dále se řešil postup při správném výběru škol, s možností dostatečných informací pro rodiče a pomoci 
při výběru.

11. Bylo odsouhlaseno vybírání poplatku 250,- /1 dítě z rodiny do fondu RR. Začátek vybírání byl sjednocen
na leden 2017.

12. V případě využití režijní průkazky při cestě vlakem na výlety, jejichž náklady na cestu hradí RR, 
nebudou rodičům tyto náhrady kompenzovány.

13. RR byla informována ředitelkou školy o nejbližších akcích spojených s adventním časem. 
14. Vzájemně jsme se shodli, že naše setkávání má pozitivní vliv na všechny zúčastněné strany.

Ukončení RR v 18.30 hodin.
--------------------------------------
            Předseda RR
      Bc. Jitka Petráková

Zápis  z RR zapsala: Bc. Jitka Petráková
Četla: Mgr. Ilona Vránková


